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fu!..parkskötsel-frå~

Mitt inlägg kan för er verka obetydligt i ett större sammanhang, men jag menar
det har betydelse för oss som bor här, i det dagliga livet.

Jag åker tunnelbana ofta och nyttjar då den södra upp- och nedgången i
Hökarängen. Där ftnns plantering med buskar på bägge sidor om nergången.
Från början var viljan säkert god att göra en positiv inramning - men efterhand
så har ogräs tagit över, mest tistel, gråbo, kirskål och fräken. Kolla själv!

Visst det fmns nu stora buskar, t ex ginst. Den var jättefin i våras!

Jag undrar ändå varför det ska vara så svårt och rensa bort ogräset i stället för
som nu att låta det växa och fröa av sig så det rar ännu större styrka och
utrymme till året därpå? Jag undrar detta eftersom på många andra ställen inom
stadsdelen är parkskötseln exemplarisk, man lägger kompost i hög, klipper och
fäller och rensar.

Ibland kan det kännas som att vi som bor här och använder t-banan och denna

nedgång, inte betyder så mycket, det spelar ingen roll om det växer ogräs eller
inte. Jag är förstås medveten om att klotter och förstörelse tar mycket av kraft
och pengar, och uppskattar verkligen att kommunen håller efter det.

Vad jag skulle vilja ha är en tunnelbane-nedgång med stil. Alltså inte med ogräs.

Tack för mig,

Gunn Nilsson
Lingväg 223
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